

嘉許及獲獎 RECOGNITIONS AND AWARDS

榮獲 ARC 國際年報比賽獎項

本會 2016/17 年度年報獲得第三十二屆 ARC 國際年報比賽（非牟利機構—殘疾人士倡導 / 支援組別）的「文字編撰」銀獎及「整體報告」銅獎。本會將繼續優化年報內容，讓公眾更清晰了解本會的服務、機構管治和發展前景。

International ARC Awards

The Society's 2016/17 Annual Report won the Silver Award (Written Text) and the Bronze Award (Overall Presentation) at the 32nd International Annual Report Competition (ARC) Awards under the category "Non-profit Organisation: Disabilities Advocate / Assistance". The Society will continue to refine and improve the content of our annual reports, to provide the most up-to-date information to stakeholders and the general public, in order to provide a better understanding of the Society's services, corporate governance and development prospects.



護理精神大獎 2018

《護理精神大獎 2018 頒獎典禮》於 2019 年 3 月 27 日假尖沙咀 The One 東海薈拉斐特舉行，此計劃由《Classified Post》、cpjobs.com 及《招職》主辦，香港護士協會、香港社會服務聯會、香港理工大學、香港公開大學、明愛專上學院及東華三院支持的第二屆護理精神大獎，旨在表彰業界的卓越服務和出色貢獻，並向用心服務人群的護理從業員致敬。

天耀之家護理團隊榮獲《護士/護理員（團隊）精神獎》，表揚團隊衷誠合作，互有交流、並運用專業知識及透過團隊培訓，改善工作環境，提升團隊士氣、精神及服務水平，為服務使用者提供無微不至的護理服務。此外，怡諾成人訓練中心護理員李莉女士，及保健員談乃華女士獲頒護理員精神優異獎，以嘉許她們細心照顧服務使用者，展現出專業的態度及對工作的熱忱。

Healthcare Spirit Awards 2018

The "Healthcare Spirit Awards 2018 Award Ceremony" held on 27 March 2019 at The One East Ocean, Lafayette, Tsim Sha Tsui is the second Healthcare Spirit Awards organised by SCMP "Classified Post", cpjobs.com and "Jiu Jik", and supported by Association of Hong Kong Nursing Staff, Hong Kong Council of Social Service, Hong Kong Polytechnic University, Open University of Hong Kong, Caritas Institute of Higher Education and Tung Wah Group of Hospitals. These awards recognize excellence and dedication in the healthcare industry and salute the extraordinary efforts of health personnel to serve well the Hong Kong public.

Our Tin Yiu Home won the "Spirit in Nursing/ Care Work (Team Award)" in recognition of their communication and cooperation among team members who use their professional knowledge and training to improve the working environment. They raise team morale, and their level of service to provide meticulous care for our service users.



Care worker, Ms. LEE Li and health worker, Ms. TAM Na Wah of our Yi Lok Adult Training Centre won the Certificate of Recognition "Spirit in Care Work" for their attentive care of our service users and their professionalism and passion for their work.